
ویـدیو/ مـدیرعامل شرکـت صـنایع
غذایـی موجـان: حـذف ترجیحـی کـار
خـوبی بـود کـه میبایسـت بـا شیـب

ملایم تری صورت میگرفت

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، مهندس
سروش سردشتی بر این اعتقاد است که حذف ارز ترجیحی لازم بود ولی
بهتر بود برای فشارکمتر به تولیدکنندگان و مصرفکنندگان با شیب

ملایم تری انجام میشد.

روی مصاحبه  این  مشاهده  برای 
ویدیو زیر کلیک کنید

برای مشاهده ویدیوهای صنایع غذایی در پایگاه خبری صنعت غذا و
کشاورزی به بخش چند رسانه ای مراجعه کنید.
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